



<ol style="list-style-type: none">1. 把...减少到2. 提到; 参考3. 向某人执意4. 关于某事5. 不管, 不顾6. 遗憾地通知7. 后悔做某事8. 把...和...关联起来9. 与...切题, 有关10. 使某人庆幸的是11. 解除某人负担的责任12. 依靠某人13. 剩下的钱14. 评论15. 使某人想起	<ol style="list-style-type: none">A remind sb. ofB make remark onC the remaining moneyD relate ... to...E rely on sb.F. relieve sb. of responsibilityG. to one's reliefH reduce toI refer toJ with best regards to sb.K, regarding sth.L. regardless ofM regret to informN. regret doingO. be relevant to
--	---

Column A

Column B

<ol style="list-style-type: none">16. 享有很高的信誉17. 要求某人18. 要求19. 应某人的要求20. 要求某人做某事21. 某事需要被做22. 拯救某人23. 在...与某人相似24. 抵制做某事	<ol style="list-style-type: none">a enjoy a high reputationb resist in doingc request of sb.d resolve against doing sth.e. request sth.f. be resistant tog at one's requesth. resolve on sth.i. resemble sb. in
--	---



25. 对...是抵制的

26. 决定反对做某事

27. 决定做某事

28. 向...表示尊敬

29. 就...而言

30. 对...负责

i- require sb. to do sth.

k. show respect for

l. sth. requires doing

m with respect to

n. be responsible for

o. come to one's rescue

Section B. Put the following words into Chinese.

- | | |
|--------------|--------------|
| 1. register | 11. rhythm |
| 2. reject | 12. rifle |
| 3. relevant | 13. religion |
| 4. reluctant | 14. relevant |
| 5. resemble | 15. remote |
| 6. reserve | 16. renew |
| 7. residence | 17. recreate |
| 8. reveal | 18. rear |
| 9. revenge | 19. receipt |
| 10. reverse | 20. refresh |

Section C. Choose the right word from the table to fill in the blank of each sentence with correct forms.

refuse, rely, relative, religion, regard, remark, regular, repeat,

represent, repute, reserve, resist, responsibility, resolution, republic

1. I am disappointed at his _____ of my invitation.



2. She said nothing _____ of my request.
3. We should make a set of _____ for the intelligence quiz.
4. Light industry is closely _____ to people's life.
5. We needn't have taken the immediate action, the information was not _____.
6. _____ services are not forbidden in that area.
7. That a large percentage of people go in for gambling is a _____ tendency.
8. No historical phenomenon is a mere _____ of the past.
9. This painting is _____ of his works.
10. Copper has less _____ to electricity than lead.
11. They all _____ that they would never fight against each another again.
12. The audience _____ favorably to the show.
13. The _____ near our city supplies the citizens with enough water resource.
14. Dr. Wang enjoyed a great _____ of making things right.
15. Candidate from the _____ Party expressed his decision to carry out lots of reforms.

Section D. Put the following sentences into English.

1. 虽然爬山很艰苦，但我们饱览了美丽的景色。（reward）
2. 总统对于关于污染的问题未作回应。（response; respect）
3. 就是这个笔记才可以帮你记起怎样表达你的想法。（It; remind; present）



Section C.

- | | | | | |
|--------------|---------------|----------------|-------------------|----------------|
| 1. refusal | 2. regardless | 3. regulations | 4. related | 5. reliable |
| 6. Religious | 7. remarkable | 8. repetition | 9. representative | 10. resistance |
| 11. resolved | 12. responded | 13. reservoir | 14. reputation | 15. Republican |

Section D.

1. Although it was very hard to climb the mountain, we were rewarded with beautiful scenery.
2. The president made no response to the problem in respect of pollution.
3. It was this note that reminded you how to present your idea.
4. Not only do they resemble each other in appearance but also share the same character.
5. Several times he resisted looking at her, but failed.
6. Regardless of many people's opposition, they made a series of rules to regulate the competitions.
7. What is related to religion has great effect on people.
8. To our relief, all the problems relevant to land have been solved.
9. We have tried every means to make the water clean before it is released from the pipe.
10. Instead of revenging on them, the PLA man offered to help them.

二、Test 30:

Section A. Match Column A with Column B and write down the right order below.

Column A

Column B



<ol style="list-style-type: none"> 1 时机成熟 2. 起义, 造反 3 冒险做某事 4. 冒.....的危险 5. 拿.....来冒险 6. 抢走某人的 7. 起作用, 担任角色 8. 为.....腾出地方 9. 根植于 10. 领某人参观 11. 违反规则 12. 追赶, 追捕, 跟踪 13. 竞选 14. 用光, 耗尽 15. 把.....急送到 	<ol style="list-style-type: none"> A . be ripe in B. rush..., to C. rise up D. run out of E . risk doing sth. F . run for G. run after H . run the risk of I . break the rules J . at the risk of K. show sb. round L . rob sb. of M. root... in N. play a role in O. make room for
---	--

Column A

Column B

<ol style="list-style-type: none"> 15. 把.....急送到 16. 把某人带到安全的地: 17. 为了自己的利益 18. 为了.....(起见) 19. 廉价出售 20. 处于同样的境地 21. 对.....感到满意 22. 救.....使其免于 23. 害怕 	<ol style="list-style-type: none"> a . save... from b . take sb. to safety c . seat sb. in the front row d . for one's sake e . be secure about f . for the sake of g . be scared of h . on sale i . with satisfaction
--	---



24. 满意地
25. 二十个
26. 几十个
27. 寻找
28. 座椅安全带
29. 对.....无忧无虑
30. 安排某人坐在前排

- i. be on the same boat
- k. seat belt
- l. be satisfied with
- m. search for
- n. a score
- o. scores of

Section B. Put the following words into Chinese.

1. ripe
2. roast
3. robot
4. rod
5. routine
6. royal
7. ruin
8. rural
9. sacrifice
10. sample.
11. satellite
12. sadden
13. scarf
14. row
15. route
16. rotten
17. root
18. roar
19. revolutionary
20. rhythm

Section C. Choose the right word from the table to fill in the blank of each sentence with correct forms.

ripe, secure, rule, romantic, sad, rotten, rude, salt,
safe, rob, satisfy, roll, second, sacrifice, romance

1. Adequate sunlight _____ the various fruits.
2. Even though the police tried to control the situation, armed _____ was on the increase everywhere.



3. There was an air of _____ about the old castle.
4. Too much sugar will _____ your teeth away.
5. The boss's _____ to the employees caused many of them to resign.
6. The bad news that she fainted on the stage _____ everyone present.
7. We are keeping you here for your own _____.
8. The _____ water in the sea made him sick.
9. In old age he finally had the _____ of seeing the quality of his works recognized.
10. Such considerations are _____ to our main aim for improving efficiency.
11. The organization cares for the children who lack the _____ of a good home.
12. Nowadays, many women have to leave their careers to make _____ for their families.
13. There used to be a cruel _____ in this kingdom, so people organized to rebel.
14. Please enjoy a _____ journey on this special airplane for your wedding ceremony.
15. On stormy days, you can find the _____ waves on the sea in the distance.

Section D. Put the following sentences into English.

1. 老师发现许多村民们坐在教室后面。(seat)
2. 他们正在搜查树林，突然听到灌木丛中传来尖叫声。(search; when)
3. 医生一到事故现场就开始对伤员进行急救。(scarcely)
4. 不管有多少廉价产品出售，老板都是为自己的利益。(sale; sake)
5. 他养成了一切按惯例办事的习惯。(rule)



精锐教育
哈佛北大精英创立

以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文，请访问：<https://d.book118.com/256235003120010230>